
 

Αθήνα, 20 Ιουλίου 2020 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Οι Νοσηλευτικές Μονάδες Υγείας Ηλείας αποκλεισμένες από την προκήρυξη 
θέσεων για ειδικευμένους ιατρούς του κλάδου Ε.Σ.Υ.» 
 
Έντονος προβληματισμός επικρατεί στους πολίτες της Ηλείας, σχετικά με τις τελευταίες 
εξελίξεις, όσον αφορά τις προσλήψεις ειδικευμένων ιατρών του κλάδου Ε.Σ.Υ. 

Με την αριθ. Πρωτ.Γ4α/Γ.Π. 42951 απόφαση του Υπουργείου Υγείας με θέμα: «Έγκριση για 
προκήρυξη θέσεων ειδικευμένων ιατρών του κλάδου Ε.Σ.Υ» (ΑΔΑ: Ω60Λ465ΦΥΟ-ΛΦ1), 
εγκρίνεται η προκήρυξη για την πλήρωση 82 επί θητεία θέσεων ειδικευμένων ιατρών του 
κλάδου Ε.Σ.Υ. των Νοσοκομείων και Γενικών Νοσοκομείων - Κέντρων Υγείας ανά Υγειονομική 
Περιφέρεια. Για την 6η Υγειονομική Περιφέρεια, στην οποία ανήκει το Γενικό Νοσοκομείο 
Ηλείας, εγκρίνονται 25 θέσεις ιατρών διαφόρων ειδικοτήτων. Από τις παραπάνω θέσεις, καμία 
δεν προβλέπεται για τις Νοσηλευτικές Μονάδες της Ηλείας, παρότι αυτές αντιμετωπίζουν 
σοβαρότατες ελλείψεις, ιδίως σε παθολόγους ιατρούς. 

Στις 24-1-2020 και στις 8-5-2020 κατέθεσα τις εξής ερωτήσεις: την αριθ. πρωτ. 3538, με θέμα 
την άμεση ανάγκη πλήρωσης των κενών σε Μονάδες Υγείας του Νομού Ηλείας και την αριθ. 
πρωτ. 6340, με θέμα τον άμεσο κίνδυνο για τη λειτουργία της παθολογικής κλινικής της 
Νοσηλευτικής Μονάδας Πύργου, αντίστοιχα. Οι ερωτήσεις αυτές δεν έχουν απαντηθεί, μέχρι 
στιγμής, από τον κ. Υπουργό Υγείας, ενώ δεν υπάρχει κάποια επίσημη ανακοίνωση για το τι 
προτίθεται να πράξει το Υπουργείο σε σχέση με την ενίσχυση των νοσηλευτικών μονάδων της 
Ηλείας σε ιατρικό προσωπικό. 

Επειδή, η διαφύλαξη και η ενίσχυση της Δημόσιας Υγείας είναι απολύτως απαραίτητη. 

Επειδή, οι Νοσηλευτικές Μονάδες της Ηλείας έχουν σοβαρότατες ελλείψεις σε ιατρικό 
προσωπικό και ιδίως σε παθολόγους ιατρούς, 

Επειδή,  η υγειονομική κρίση δεν έχει παρέλθει, αντιθέτως εκφράζεται ιδιαίτερη ανησυχία για 
ένα δεύτερο, ισχυρότερο κύμα εξάπλωσης του Covid-19. 

Για όλους τους ανωτέρω λόγους. 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Για ποιους λόγους έμειναν εκτός της απόφασης έγκρισης προκήρυξης θέσεων 
ειδικευμένων ιατρών του κλάδου Ε.Σ.Υ., οι Νοσηλευτικές Μονάδες του Νομού 
Ηλείας, και μάλιστα εν μέσω υγειονομικής κρίσης; 

2. Τι προτίθεται να πράξει ο κ. Υπουργός, προκειμένου να ενισχυθούν άμεσα οι 
Νοσηλευτικές Μονάδες της Ηλείας με το απαραίτητο μόνιμο ιατρικό προσωπικό, 
ώστε να λειτουργήσουν με πληρότητα και σύμφωνα με το οργανόγραμμά τους;  

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 Καλαματιανός Διονύσης - Χαράλαμπος 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

945

Ημερομ. Κατάθεσης:

20/7/2020

Ώρα κατάθεσης:

09:38'




